
Pan Bogusław Dębski zwrócił się z prośbą o kompleksową informację 

dotyczącą  inwestycji przy Dworcu PKS w Białymstoku. 

 


